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 נוכחים .1

 
 איציק שטיינברג 

 שמואל בליץ
 רפי ברזני

 יצחק הרטמן
 יוסף אופנבכר

 יריב אהרון 

 אייל ברייטברט
 

 נעדרו .2
 

 קרן ריצמן
 יעקב טאוב

 
 . מאושר פה אחד– אישור פרוטוקול קודם .3

 

 ר מתיישבי בנימין "פגישה עם יו .4
 

 .ר הועד" יו–מטעם ועד המתיישבים  השתתפו מר שדמי יצחק 
 חודשים 10 -מר שדמי הציג את חששו מהמצב המדיני וההקפאה  שכנראה תימשך מעבר ל

 . אלא אם יהיה לחץ מסיבי מהשטח



 

 מי חשמונאיםישיבת ועד מקו

 .מצב זה מחייב מאבק והתארגנות במישורים שונים
 .כך הוחלט להקים מליאה שתכלול נציג מכל ישובלצורך 

 .בעבר נציגת הישוב הייתה תמר קירשנבויים
 .חשוב לנו שהנציג שיבחר יהיה מנוי מטעם הועד

 
 התקיים דיון בעניין כאשר הדיעות חלוקות למעבר למונים קריאה  -קריאת מונים מרחוק  .5

 .מרחוק
וגיבוש הצעה כוללת " ד מים רימוניםמ"מ עם חברת "מ לקבל החלטה נדרש המשך קיום מו"ע

 .שתובא להמשך דיון וקבלת החלטה
 

 מקוה .6
 

נושא חימום המים לא סגור ועלול לגרום לעיכוב בהפעלת המקוה ולכן נדרשת קבלת  .א
 .החלטה בעניין

מ עידכן שמתוכנן דיון בנושא בהשתתפות היועץ לענייני מים ומקוה שבעקבות דיון "הח
 .זה תסוכם שיטת החימום

  יש לסיים את הדיונים בעניין תוך שבועיים שאם לא כן יש לחזור לתוכנית–לטה הח
 . המקורית כפי שמופיעה בהסכם עם הקבלן  

 
  בהשתתפות 2.2.10בשבט ' ה  ביום שלישי יח" חנוכת המקוה תתקיים אי–חנוכת המקוה  .ב

 . השר לשירותי דת
 .הזמנות מפורטות יפורסמו בקרוב

 
 הוחלט שיוסף אופנבכר ישוחח. בלה שום התייחסות למכתבנו לא התק–שכנים למקוה  .ג

 . בעניין הגבהת הקיר עם חיים פורסט ויעדכן את הועד

 

  2010פיתוח לשנת  .ד
 

 . פה אחד–ב מאושרת לביצוע "תוכנית הפיתוח הרצ
 
 

 
 ב ב ר כ ה        
 מוטי רוזיליו   ;    
 מזכיר הישוב       

 
 

 


